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Rozliczenie budżetu Osiedla Północ rok 2020

Kwota 45907

Wydział Księgowości 
4

dotacja dla MDK Chór Moniuszko

dotacja dla MDK Mazoretki

dotacja dla MDK Movimento

Wydział Promocji

Noworoczne spotkanie Seniorów

Dzien Dziecka Zapaleńcy było 1500

piknik strażacki było 3000

Obelisk 100-1ecie Ligi Morskiej (Zaślubin z morzem)

Wydz i ał Z a rz ądz a n i a Kryzysoweg o

Dotacja dla OSP Dziedzice

lnwestycje

Remonty nawierzchni dróg ulepszonych (Tetmajera)

pzeniesiono

Montaż 6 koszy zZapaleńców
Dotacja dla OSP Dziedzice (21.05) z Pikniku Strazackiego

Dla SP7 na pracownię fizyczno-chemiczną

Z Zapaleńców

Z Pikniku Strazackiego
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Załącznik nr 2 do Sprawozdania z Ogólnego Zebrania Mieszkańców Osiedla,,Północ"
07.09.2020

Sprawozdanie z działalnościZarząduw okresie od marca do września2O2O.
W okresie od września 2020 Zarząd pracował w składzie: Dagmara Kosmala, Halina
Siwiec, Dorota Słowiok, Urszula Szostak i Piotr Zmij. W tym czasie odbyło się 6 zebrań
on-line i jedno stacjonarneZarząduzwiązane z omówieniem bieżących spraw.
Bieżąca działalność:
- wgrudniu zwróciła się do nas.Pani Anna Wlazło, z prośbą o oświetleniezzewnątrz
Domu Harcerza, w którym tymczasowo przechowywane są eksponaty Izby Regionalnej,
Towarzystwa Przyjaciół Czechowic - Dziedzic. Obiektem zarządza AZK. Bardzo
dziękujemy za pozytywną odpowiedź na nasze prośby. Lampy na fotokomórkę zostały
zamontowane 08 stycznia 202I.

- W zeszĘm roku, po otrzymaniu pisma od Mieszkańców ul. Makuszyńskiego,
rozpoczę|iŚmy próby odbudowy szlabanu przy sklepie Biedronka. Szlaban ,,zniknął" po
remoncie sklepu, natomiast był w warunkach jakie otrzymał Inwestor już przy
projektowaniu sklepu. 3 września 2020 napisaliśmy pierwsze pismo do |eronimo
Martins z proŚbą o wykonanie nowego szlabanu, potem wielokrotnie ponawialiśmy
pisma. Podsumowując, w czerwcu |eronimo Martins wykonało szlaban,

- W marcu ruszyliŚmy z zadaniem ,,Południk L9". Przygotowaliśmy wstępne szkice
szablonu, projekt wykonał grafiĘ po uwagach Wydziału Promocji. Ostatecznie firma
Media Target wykonała dla nas szablon - dziękujemy. Dziękujemy również
Przedsiębiorstwu Usług Geodezyjno - Kartograficznych Pani |olancie Kaczmarczyk za
pomiary geodezyjne przebiegu południka w naszym osiedlu na pięciu ulicach [Hutnicza,
Narutowicza, Kasprowicza, Makuszyńskiego i Szkolna). 29 czerwca wymalowaliśmy z
panem Mirosławe m Zającem j ego przebieg,

- Cały czas toczy się sprawa z rozbudową placu zabaw przy ulicy Hutniczej. Tam
próbowaliŚmy znaleźć zjeżdżalnię, która posiadałaby odpowiednie atesty i zmieściła się
w zaplanowanej przez nas kwocie,Zapadła decyzja o dofinansowaniu tego zadaniaprzez
Gminę [dziękujemyJ, zwiększeniu naszego udziału i wykonaniu lepszej zjeżdża|ni
również dla starszych dzieci. }est to dużo droższe, ale zatobędzie lepszy efekt.
, 2I i 23 kwietnia tego roku rozdawaliśmy przed SP7 maseczki otrzymane z Rządowej
Agencji Rezerw Materiałowych - rozdaliśmy 3000 jednorazowych maseczek.

- 26 kwietnia otrzymaliśmy pismo mieszkańców ulicy Radosnej w sprawie nawierzchni.
ZgłosiliŚmy do Wydziału InwesĘcji Drogowych UM prośbę o poprawę - w czerwcu był
nawieziony kliniec.

- W maju w imieniu Mieszkańców złożyliśmy życzenia urodzinowe księdzu Pawłowi
Hubczakowi.

- UczestniczyliŚmy finansowo z nasadzeniach nowych roślin przy ulicy Asnyka -
dołożyliśmy 6400.
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- W czerwcu mieszkańcy domu ul. Narutowicza 47 i 49 zgłosili problem zaniedbanego

parkingu na działkach 555/6 i 555/8 - przekazaliśmy [21 lipcal część kwoĘ [1000 zł)

niezbędnej na te prace. Ma to być wykonane w najbliższym czasie.

- Czekamy na projekt doświetlenia ulicy Traugutta Bocznej - tu mieliŚmy zaplanowane

8000, faktura jest mniejsza,bo na 7503,00 brutto.

_ Zwróciliśmy uwagę w Wydziale Inwestycji na zapadniętą studzienkę na kanalizacji

deszczowej przy ulicy Bachorek za Orlikiem, Obawy budziły wrzucane tam Śmieci oraz

zagr ożenie niedrożności kanalizacj i deszc zow ej, szczegó|nie w przypadku nawalnych

deszczy. Dziękujemy - jest tam zrobiona nowa studzienka.

- 23 lipca napisaliśmy pismo do Pana Burmistrza z prośbą o zaplanowanie utwardzenia

przejścia pomiędzy ulicami Kasprowicza i Asnyka, będącego przedłużeniem ulicy
Bachorek. Niedawno właściciel działki poniżej stacji benzynowej ogrodził swój teren.

|est tam możliwość przejścia pomiędzy ogrodzeniami, ale teren nie jest utwardzony i

przebiega na coraz bardziej wydeptanym trawniku.

- |ednocześnie cały rok uczestniczymy w informowaniu Mieszkańców o wydarzeniach w
mieście. W naszych dwóch gablotach (przy SP7 i przy ulicy Asnyka za WalcownikiemJ na

bieżąco wieszamy plakaty z informacjami.

- Ponadto planujemy spotkanie seniorów. |eżeli sytuacja epidemiczna i przepisy

państwowe pozwolą chcemy zaprosić Seniorów na spotkanie integracyjne. Zapraszamy

w dniu 16 października (sobota). Prosimy z zapisy na to spotkanie osoby powyŻej 60

roku życia.

_ Planujemy również 5 grudnia spotkanie Mikołajkowe dla dzieci. Proszę o

obserwowanie naszych gablot i zapisy na te spotkania.
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Budzet Osiedla Północ rok2022 kwota

lnwestycje:
Budowa miejsc postojowych z przebudową chodnika w ciągu
ul. Szkolnej pomiędzy ul. Krzanowskiego iwewnętrzną
Remont chodnika ulicy Narutowicza od CSM do Energetyki

Wydział Promocji:
Spotkanie Seniorów
Spotkanie kulturalno-oświatowe dzieci
Zapalency
Towarzystwo Przyjaciół Cz-Dz - Czechowicka Noc Kultury

Wydział Księgowości:
dotacja dla SP 7
dotacja dla MDK Zespół Mażoretkowy Perfekto
dotacja dla MDK Teatr Muzyczny Movimento
dotacja MDK Chór Moniuszko
dotacja MBP - zakupy do działu Audiowizualnego

Wydział Zarządzania Kryzysowego
Dotacja OSP Dziedzice

Rezełwa:

Razem wydatki:
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